

# Skolebestyrelsesmøder 2025-2026

Torsdag d. 2025-0827 kl. 17:15-20:00

**Sted:** Personalerummet

**Mødeleder/facilitator:** Jimi indtil forperson kan overtage

**Referent:** May

**Deltagere:** Carsten Munch Fjølner, Christina Nielsen, Lari Osmane, Morten Boysen, Tilde Skjærlund Jensen, SUPPL: Tanja Nielsen, Elever: Konrad 7a, Medarb: Line Juul Faxø, Medarb: Martin Galberg Kaas, Skoleleder: Jimi willesen, Souschef: May Schartau Schow

**Afbud:** Nour-El Houda Mesbahy, Maria Nielsen, Kathryn Louise Tse

| Nr. | Titel og tid                                                                                                             | Formål og evt. bilag                                                                                                                                                                                              | Ansvarlig og form                                                      |
|-----|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|------------------------------------------------------------------------|
| 1   | 17:15-18:00<br>Velkommen og<br>præsentationsrunde<br>Spisning<br><br>SB's deltagelse i<br>forældremøder<br><br>Møderække | Ledelsen har ønske<br>om, at SB har en<br>repræsentant koblet på<br>årgangene som også<br>er med på<br>forældremøderne<br>fremad. Hvad siger I<br>til det?<br><br>Drøftelse af<br>møderække for dette<br>skoleår. | Alle<br><br>D og B under spisning<br><br>Christina<br>D under spisning |

## Referat:

Præsentationsrunde

Skolebestyrelsesrepræsentanter tilknyttet de forskellige årgange:

Kommende BHK: Lari, Tanja, Tilde

BHK: Lari

1.årg: Maria

2.årg: Tanja

3.årg: Morten

4.årg: Carsten

5.årg: Tanja

6.årg: Christina

7.årg: Houda

8.årg: Tilde

9.årg: Houda

SB vil tilstræbe at deltage på forældremøderne fremad, hvor de præsenterer sig og fortæller lidt skolebestyrelsens arbejde og fortæller hvordan man kan komme i kontakt med dem via Aula.

Link til Københavns Kommunes folder om SB-arbejde:

[Velkomstfolder skolebestyrelsen 2022.pdf](#)

Kort drøftelse af proces omkring planlægning af møderække. Datoer for næste års møder fastsættes inden sommerferien.

|   |                                                                                                                                      |                                                                                                          |                  |
|---|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------|------------------|
| 2 | Konstituering<br>Uden tid – punktet tager den tid det tager.<br>Hvis ikke der er enighed inden kl. 18:30, pauses punktet til kl. 19. | Skolebestyrelsen vælger forperson og næstforperson.<br><br>Ledelsen er ikke til stede under dette punkt. | Skolebestyrelsen |
|---|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------|------------------|

**Referat:**

SB har konstitueret sig med:

Tilde Skjærlund Jensen som forperson

Carsten Munch Fjølner som næstforperson

|   |                                                                                                                                                                                               |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             |                                                                                                               |
|---|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 3 | Kl. 18:30 - 19<br>Oplæg fra foreningen Valby United og Kasper fra Valbyhallerne.<br><br>Oplæg skal igangsætte arbejdet omkring princip for samarbejde med foreninger, klubber og erhvervsliv. | Valby United kigger forbi og fortæller om deres arbejde og vision for klubben, samarbejdet med skolen og lokalområdet. Kasper fra Valbyhallerne, kan desværre ikke deltage, på grund af DHL-stafet. Punktet er oplæg til videre drøftelse og udarbejdelse af princip for samarbejde med foreninger, klubber og erhvervsliv. | Valby United holder oplæg.<br><br>SB kan stille spørgsmål.<br><br>SB drøfter herefter udarbejdelse af princip |
|---|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------|

**Referat:**

Arian og Per fra Valby United holder oplæg om klubben, visionerne for samarbejde med skolen og ønsket om at gøre en forskel for børnene og de unge i lokalområdet.

Oplægget er inspiration til SB's arbejde med at udarbejde princip for samarbejde med lokale foreninger, klubber og erhvervsliv.

Herefter drøftede bestyrelsen perspektiver på rammerne for samarbejde med foreninger m.m.

JW, MAK, MS og PLF udarbejder udkast til princip som fremlæggelse for SB på næste møde.

|   |                                                                                 |                                                               |                                                  |
|---|---------------------------------------------------------------------------------|---------------------------------------------------------------|--------------------------------------------------|
| 4 | Forretningsorden<br>Ordensregler<br>Værdiregelsæt<br>Antimobbepolitik<br>20 min | SB skal lave forretningsorden, værdiregelsæt og ordensregler. | JW: Kort oplæg<br><br>SB bidrager med erfaringer |
|---|---------------------------------------------------------------------------------|---------------------------------------------------------------|--------------------------------------------------|

|  |  |                                                                                                                                                                                |                                                 |
|--|--|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-------------------------------------------------|
|  |  | I denne pipeline kommer også handleplan mod mobning. Vi tager en fælles drøftelse af erfaringerne i SB og nedsætter arbejdsgrupper som kan begynde at skrive oplæg og forslag. | SB uddelegerer opgaver i mindre arbejdsgrupper. |
|--|--|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-------------------------------------------------|

**Referat:**

Tilde og Carsten udarbejder et udkast til forretningsorden som SB kan godkende/tilrette på næste møde.

Morten, Lari ser på udkast til ordensregler, værdiregelsæt. Medarbejderne har udarbejdet ønsker og forslag til værdier, som sendes til skolebestyrelsen.

Lari kigger udkast til antimobbepolitik.

|   |                                             |                                                     |                  |
|---|---------------------------------------------|-----------------------------------------------------|------------------|
| 5 | Elevrådspunkt:<br>Udgangsmulighed for 7.kl. | Eleverne i 7.kl. ønsker udgangsmulighed i pauserne. | D – Konrad og SB |
|---|---------------------------------------------|-----------------------------------------------------|------------------|

**Referat:**

Historisk er udgangsmuligheden inddraget pga. klager fra lokalmiljøet omkring skrald på vejene, lokalbutikkerne fordi de ikke kan styre så mange kunder på en gang og politiet i forhold til butikstyveri. Derudover ser skolen, at børnene begynder at købe energidrik, chips, sodavand, slik o.lign. Dette er bekymrende både i forhold til sundhed og undervisningsparathed.

Skolebestyrelsen drøftede perspektiver, muligheder og ønsker i fht. elevernes ønske. Der træffes ikke beslutning nu, men SB arbejder videre med elevernes ønske.

Eleverne arbejder videre med hvordan de kan imødekomme de bekymringer der er omkring en udgangsmulighed.

|   |                           |                                                                                                                                                                                                                   |                                                                                                                                                     |
|---|---------------------------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 6 | Folehavefestival<br>5 min | Lørdag d. 13/9, kl. 13-17<br><br>Jeg er haft opslag på Aula vedr. skoleboder. Indtil videre er 6 årgange / klasser meldt sig til igennem trivselsforældrene<br><br>Sidste frist for tilmelding er fredag d. 5./9. | O – Kathryn<br><br>Hun kommer dog ikke, så info læses og bruges som reminder og afsæt til hvordan SB ønsker at støtte sådanne arrangementer fremad. |
|---|---------------------------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|

**Referat:**

Det er trivselsforældrene, der står for boderne.  
 Når det på et forældremøde er blevet besluttet, at klassen ønsker en bod, gives der besked til Folehave-festivalen. Overskuddet fra en eventuel bod bliver doneret til klassekassen.  
 Forslag om at eleverne på skolen kan lave forberedelse til festivalen som et undervisningsforløb.  
 Beslutning om, at det fortsætter som nu, men med mulighed for at aktivere skolen i udarbejdelse af deltagelsen.

|   |                                   |                                                                                                                                                                     |                 |
|---|-----------------------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----------------|
| 7 | Skoleudviklingssamtalen<br>10 min | D. 18/9 kl. 15.30-17.30 er der skoleudviklingssamtale.<br>Hvem deltager og hvad ønsker bestyrelsen tiden bruges på.<br>Der er meget lidt tid til rådighed på mødet. | SB<br>Forperson |
|---|-----------------------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----------------|

**Referat:**

Tilde og Carsten deltager i udviklingssamtalen og drøfter opgaver sammen med ledelsen.

|   |                                         |                                                                       |                                                                          |
|---|-----------------------------------------|-----------------------------------------------------------------------|--------------------------------------------------------------------------|
| 8 | Reklamer på Aula, FB og Insta<br>10 min | SB og ledelse drøfter problemstillinger og påbegynder principarbejde. | JW: Kort oplæg<br>SB drøfter perspektiver og igangsætter principarbejde. |
|---|-----------------------------------------|-----------------------------------------------------------------------|--------------------------------------------------------------------------|

**Referat:**

Udsættes til næste gang.

|   |                                                          |                                                                                                                                                                                  |                                                                                                                                                                |
|---|----------------------------------------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 9 | Hvis der er tid:<br>Drøftelse af profilering og branding | Ny FB og Insta-profil.<br><br>Nye skilte på vej.<br><br>Økonomisk bevilling.<br><br>Hvordan kan vi drive den gode historie frem og hvordan tiltrækker vi flere af områdets børn? | O – Jimi<br><br>O – Jimi<br><br>O – Jimi<br><br>Alle bidrager<br><br>Vi når nok ikke så meget, men så kan vi starte drøftelsen og måske lave en arbejdsgruppe. |
|---|----------------------------------------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|

**Referat:**

Kort orientering om hvor lang vi er i branding og udskiftning af skilte.

Punktet udsættes til næste gang.

|    |               |                                                |                               |
|----|---------------|------------------------------------------------|-------------------------------|
| 10 | Evt.<br>7 min | Afrunding af mødet, kort info, evaluering m.m. | Mødeleder<br>Fælles drøftelse |
|----|---------------|------------------------------------------------|-------------------------------|

**Referat:**

Overvejelse til næste gang:

Landsmøde 2025 – Skole og forældre. Skolen har mulighed for 2 pladser.

Det er fra fredag d. 21. - lørdag d. 22. november 2025. Tilmeldingsfrist 30. september.